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Rada Miejska w Kobylinie 

 

Protokół nr VI/2024 

 

VI Sesja  Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 24 października 2024 r. i odbyła 

się    w Sali GOK przy Placu Andrzeja Glabera 1 w Kobylinie. 

Obrady rozpoczęto 24 października 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:35 tego 

samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. (Lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). 

 

Obecni: 

1. Iwona Bzodek 

2. Piotr Chlebowski 

3. Jarosław Eliasz 

4. Mirosław Flak 

5. Barbara Gościniak 

6. Łukasz Jarus 

7. Maciej Kmiecik 

8. Grzegorz Kreczmer 

9. Karol Kwiatkiewicz 

10. Aneta Pierzchała 

11. Leszek Poniatowski 

12. Michał Skupin 

13. Mikołaj Stanisławski 

14. Marcin Szumera 

15. Andrzej Wajdlejt 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Kobylina Tomasz Lesiński, Zastępca Burmistrza 

Alicja Grzempowska, Skarbnik Gminy Barbara Sławińska, oraz zaproszeni goście (listy 

obecności stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Analiza oświadczeń majątkowych. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2023/2024. 

8. Raport z wykonania „Programu Ochrony środowiska dla Gminy Kobylin na lata 2021-2024                  

z perspektywą na lata 2025 – 2028”. 

9. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kobylin”, 

b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu geodezyjnego Kuklinów, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osób fizycznych prawa 

własności nieruchomości na rzecz Gminy Kobylin, 

d) w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi 

oraz pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 rok, 

e) w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2025, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 

g) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

h) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

i) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 

– 2031. 

10. Wolne głosy i wnioski.    

11. Zakończenie. 
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1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przypomniał, że na podstawie przepisu art. 20 ust.1b ustawy o samorządzie gminnym obrady 

Rady Miejskiej w Kobylinie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. W związku z tym zwrócił się do obecnych z prośbą o zachowanie przepisów 

dotyczących ochrony danych osobowych podczas wypowiedzi. 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że zapoznał się z protokółem Nr V/2024 z sesji w dniu 

19 września 2024 r. i nie wnosi do jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 

uwagi do protokołu. Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokołu bez 

jego odczytania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 
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3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

 

 

M. FLAK złożył wniosek w imieniu mieszkańców Rynku im. Marszałka J. Piłsudskiego              

w Kobylinie z prośbą o podjęcie działań mających na celu przywrócenie przejścia dla pieszych 

przez drogę krajową na rynku w Kobylinie. Na tej drodze przez rynek nie ma żadnego przejścia 

dla pieszych, co stanowi barierę dla ludzi schorowanych, chodzących o kulach albo jeżdżących 

na wózkach inwalidzkich. Aby przejść na drugą stronę rynku, pieszy musi podejść na przejście 

znajdujące się na ul. Wolności bądź na koniec ul. Rawickiej. W trosce o bezpieczeństwo 

mieszańców poprosił o rychłe rozpatrzenie wniosku. 

 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali Informację Przewodniczącego Rady 

Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, stanowiącą załącznik         

nr 3 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 
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5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 

międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

 

 

6. Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

PRZEWODNICZĄCY odczytał: 

- Informację Wojewody Wielkopolskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych 

Burmistrza Kobylina i Przewodniczącego Rady Miejskiej, stanowiącą załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu 

- Informację Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez radnych oświadczeniach 

majątkowych w 2024 roku, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

BURMISTRZA odczytał Informację Burmistrza o złożonych przez Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy, Kierowników Jednostek Organizacyjnych oraz osoby wydającej decyzje 
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administracyjne w imieniu Burmistrza, oświadczeniach majątkowych za 2023 rok oraz                 

w trakcie roku 2024, stanowiącą załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Inspektor JULIA GROBELNA przedstawiła Informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

gminy w roku szkolnym 2023/2024, stanowiącą załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Obowiązek sporządzenia i przedstawienia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy w roku szkolnym wynika z dyspozycji art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. 

Prawo oświatowe. W materiale przedstawiono wszystkie zadania, które Gmina realizuje              

w dziedzinie oświaty.  

W pierwszej części przedstawione są zadania oświatowe Gminy – ilości uczniów, kadra 

pedagogiczna, awans zawodowy na nauczyciela mianowanego, pomoc materialna dla uczniów, 

stypendia za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia, dotacja celowa na wyposażenie szkół                   

w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe, projekty i programy, dowozy 

uczniów do szkół, dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika, remonty              

i inwestycje oraz podjęte uchwały i zarządzenia. W drugiej części znajdują się informacje                   

o poszczególnych jednostkach. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 
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8. Raport z wykonania „Programu Ochrony środowiska dla Gminy Kobylin na lata 2021-

2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028”. 

 

Inspektor WIESŁAW POPIOŁEK przedstawił Raport z wykonania „Programu Ochrony 

środowiska dla Gminy Kobylin na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028”, 

stanowiący załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Wymogiem ustawowym jest, by co dwa lata przedstawiać raport z realizacji polityki ochrony 

środowiska. Z wykonania programu raport sporządza organ wykonawczy, który przedstawia 

go Radzie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Raport z wykonania „Programu Ochrony środowiska dla Gminy Kobylin na lata 2021-

2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028”. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

 

 

 

 

9. Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kobylin”, 

 

Inspektor WIESŁAW POPIOŁEK przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 

aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Kobylin”.  
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Ustawa Prawo Energetyczne nakłada na gminę obowiązek opracowania projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na okres 15 lat oraz ich 

aktualizację co najmniej raz na 3 lata. Projekt założeń  jest dokumentem, który 

wskazuje rozłożony w czasie kierunek działań i jest używany do zarządzania i kontrolowania 

powstałego na jego bazie planu zaopatrzenia  w ciepło, energię i paliwa gazowe. Projekt 

uchwały uzgodniono z Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego, który 

zaopiniował go pozytywnie w zakresie koordynacji współpracy z innymi gminami oraz                

w zakresie zgodności z polityką energetyczną państwa. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/28/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kobylin”, 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Kuklinów, 

 

Inspektor CZESŁAW PISKOREK przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego 

Kuklinów. 

Przy opracowaniu planu zostały uwzględnione wymogi wynikające z ustawy o planowaniu           

i zagospodarowaniu przestrzennym, uwzględniające wymagania ładu przestrzennego, walory 

architektoniczne i krajobrazowe, wymagania ochrony środowiska, dziedzictwa kulturowego       

i zabytków oraz ochrony zdrowia, bezpieczeństwa ludzi i mienia, walory ekonomiczne, 

przestrzeni, prawo własności, potrzeby interesu publicznego i rozwoju infrastruktury 

technicznej, 

Projekt planu miejscowego został wyłożony do publicznego wglądu wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko w dniach od 08 do 26 lipca 2024 r. Ustalono termin dyskusji 

publicznej na dzień 26lipca 2024 r. i  termin składania uwag – do dnia 16 sierpnia 2024 r. 

Projekt planu został poddany procedurze, zgodnie z przepisami o planowaniu                                       

i zagospodarowaniu przestrzennym. Wobec wyczerpania procedury sporządzenia projektu 

planu, Burmistrz Kobylina przedkłada projekt uchwały celem uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/29/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu geodezyjnego Kuklinów. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osób fizycznych prawa własności 

nieruchomości na rzecz Gminy Kobylin, 

 

Naczelnik ANITA DANIELCZYK przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie od osób fizycznych prawa własności nieruchomości na rzecz Gminy 

Kobylin. 

Przedmiotem projektu uchwały jest wyrażenie zgody na odpłatne nabycie od osób fizycznych 

na rzecz Gminy Kobylin prawa własności nieruchomości oznaczonej jako działka o numerze 

geodezyjnym 1180 obręb Kobylin położonej przy Rynku, z przeznaczeniem na tworzenie 

gminnego zasobu nieruchomości. W wyniku przeprowadzonych negocjacji cena zakupu została 

określona na kwotę 150.000,00 zł. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcie uchwały Nr VI/30/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osób fizycznych prawa 

własności nieruchomości na rzecz Gminy Kobylin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 

pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok, 

 

Inspektor WERONIKA SZYMCZAK przedstawiła projekt uchwały w sprawie programu 

współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz pozostałymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok, stanowiący załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

Współpraca organizacji pozarządowych z samorządem terytorialnym stwarza szansę na lepsze 

zorganizowanie wspólnego celu, którym jest poprawa jakości życia mieszkańców naszej 

gminy. Podstawą prawną proponowanego w uchwale „Programu współpracy Gminy Kobylin 

z organizacjami pozarządowymi oraz pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok ” jest ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, która nakłada na organy jednostki samorządu terytorialnego  

obowiązek  współpracy  z  organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy w sferze realizacji zadań publicznych. Ponadto ustawa ta zobowiązuje organy 

stanowiące   jednostek   samorządu   terytorialnego  do   uchwalenia   rocznego  programu  

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Roczny Program Współpracy określa zadania 

własne gminy, których realizację gmina zlecać będzie organizacjom pozarządowym                         

i pozostałym podmiotom, które zostały objęte przepisami ustawy. 

W nawiązaniu do pytań zadanych na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, wyjaśniła, że: 
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1.  Działalnością pożytku publicznego jest działalność społecznie użyteczna, prowadzona przez 

organizacje pozarządowe w sferze zadań publicznych określonych w ustawie. 

2.  Organizacjami pozarządowymi są: 

1) niebędące jednostkami sektora finansów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia                     

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych lub przedsiębiorstwami, instytutami badawczymi, 

bankami i spółkami prawa handlowego będącymi państwowymi lub samorządowymi osobami 

prawnymi, 

2) niedziałające w celu osiągnięcia zysku - osoby prawne lub jednostki organizacyjne 

nieposiadające osobowości prawnej, którym odrębna ustawa przyznaje zdolność prawną, w tym 

fundacje i stowarzyszenia, z zastrzeżeniem ust. 4. 

3.  Działalność pożytku publicznego może być prowadzona także przez: 

1) osoby prawne i jednostki organizacyjne działające na podstawie przepisów o stosunku 

Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej,  

2) stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego; 

3) spółdzielnie socjalne; 

4) spółki akcyjne i spółki z ograniczoną odpowiedzialnością oraz kluby sportowe będące 

spółkami które nie działają w celu osiągnięcia zysku oraz przeznaczają całość dochodu na 

realizację celów statutowych oraz nie przeznaczają zysku do podziału między swoich 

udziałowców, akcjonariuszy i pracowników. 

Na terenie Gminy Kobylin funkcjonuje:  

- 12 zarejestrowanych Kół Gospodyń Wiejskich 

- 15 stowarzyszeń 

- 3 fundacje  

- 2 stowarzyszenia zwykłe  

Organizacje, które składały oferty przez ostanie 5 lat:  

- Kobylińskie Towarzystwo Kulturalne 

- Liga Obrony Kraju  

- OSP Kobylin – Orkiestra Dęta 

- Stowarzyszenie Kuklinów  

- Akademia Reissa 

- Kobylińskie Towarzystwo Gry w Karty i Gier Planszowych „Baśka” 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 
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G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/31/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi 

oraz pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 

rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

e) w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2025, 

 

Inspektor WERONIKA SZYMCZAK przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na rok 2025. 

Ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz przeciwdziałania 

narkomanii w zasadniczy sposób zmieniły model polskiego systemu rozwiązywania 

problemów uzależnień. Nakładają na samorządy obowiązek kształtowania na terenie gminy 

własnej polityki wobec alkoholu i narkotyków. Przedstawiony projekt uchwały jest 
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podstawowym dokumentem na podstawie którego realizowane są zadania własne gminy             

w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i stanowi część strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w gminie. Program jest kontynuacją wielu działań innowacyjnych z lat 

poprzednich. Jego nadrzędnym celem jest tworzenie spójnego i zintegrowanego systemu 

działań profilaktycznych i naprawczych w Gminie. 

 PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/32/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 
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SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie 

dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o.                     

w Gostyniu. Gmina Kobylin przystąpiła do Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych 

w marcu 2007 r. wnosząc udział w wysokości 40.000 zł. Dodatkowe udziały objęte zostały        

w latach 2008 – 2009. Od roku 2019 corocznie nabywane są kolejne udziały w Samorządowym 

Funduszu Poręczeń Kredytowych. Obecnie ich wartość wynosi 250.000 zł. Podstawowym 

celem Funduszu jest wspieranie aktywności mikro, małych i średnich przedsiębiorstw poprzez 

udzielenie poręczeń stanowiących zabezpieczenie spłaty pożyczek lub kredytów udzielanych 

tym przedsiębiorcom. Najczęściej z poręczenia Funduszu na terenie Gminy Kobylin korzystają 

mikroprzedsiębiorstwa prowadzone przez osoby fizyczne, zajmujące się głownie handlem. 

Objęcie dodatkowych udziałów umożliwi Funduszowi wnioskowanie o środki z różnych 

programów pomocowych. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/33/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

g) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, stanowiące załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przedstawione autopoprawki wynikają z wniosku zgłoszonego przez radnych podczas 

wspólnego posiedzenia komisji stałych. Burmistrz przedłożył projekt uchwały zakładający 

wzrost stawek podatku od nieruchomości średnio o niecałe 12 %. Radni zgłosili wniosek               

o podwyższenie stawek podatku w wysokości 15 %. Autopoprawką wprowadzone zostały 

nowe stawki. Przewidywany dochód z podatku od nieruchomości obliczony na podstawie 

stawek zaproponowanych w projekcie uchwały wynosił 5.966.692,80, natomiast 

przewidywany dochód obliczony na podstawie stawek wynikających z autopoprawek wynosi 

6.081.941,95 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, poddał 

autopoprawki pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin 

Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

PRZECIW (3) 
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Barbara Gościniak, Karol Kwiatkiewicz, Leszek Poniatowski. 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. Zauważyła, że projekt uchwały zakłada wzrost stawek podatku od 

nieruchomości o 15 % i przewidywany dochód z podatku wynosi  6.081.941,95 zł. Skutki 

finansowe obniżenia górnych stawek podatku wynoszą 1.167.510,93 zł. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały przy 4 głosach za i 1 przeciw. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, przy 4 głosach za i 1 przeciw. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy 4 głosach za i 1 przeciw. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/34/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin 

Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (3) 

Barbara Gościniak, Karol Kwiatkiewicz, Leszek Poniatowski. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

 

h) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
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SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych, stanowiące załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Przedstawione autopoprawki wynikają z wniosku zgłoszonego przez radnych podczas 

wspólnego posiedzenia komisji stałych. Burmistrz przedłożył projekt uchwały zakładający 

wzrost stawek podatku od środków transportowych średnio o niecałe 7 %. Radni zgłosili 

wniosek o podwyższenie stawek podatku w wysokości 10 %. Autopoprawką wprowadzone 

zostały nowe stawki. Jeśli chodzi o przewidywany dochód z podatku od środków 

transportowych wyliczony na podstawie stawek zaproponowanych w projekcie uchwały, to 

wynosiłby 311.943 zł. Natomiast na podstawie stawek przyjętych w autopoprawce 

przewidywany dochód wyniesie 320.349 zł.  

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, poddał 

autopoprawki pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  

środków transportowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj 

Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (2) 

Barbara Gościniak, Leszek Poniatowski. 

 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. Zauważyła, że projekt zakłada wzrost stawek podatku o 10 %. 

Przewidywany dochód z tego tytułu to 320.349 zł. Natomiast skutki obniżenia górnych stawek 

podatku od środków transportowych to 243.544 zł. 
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PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, przy 4 głosach za i 1 przeciw. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, przy 4 głosach za i 1 przeciw. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/35/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj 

Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (2) 

Barbara Gościniak, Leszek Poniatowski. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

 

i) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Kobylin na rok 2024, stanowiące załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że 

autopoprawki wynikają z tego, że już po przekazaniu radnym projekt uchwały, wpłynęły pisma 

od Wojewody Wielkopolskiego dotyczące zwiększenia planu dotacji. 
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PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, poddał 

autopoprawki pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 

2024. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 

2024. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/36/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 

2031. 

 

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031, stanowiące załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że autopoprawki wynikają ze zmian wprowadzonych 

autopoprawkami do budżetu gminy Kobylin na rok 2024. 

 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, poddał 

autopoprawki pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 
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SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VI/37/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 24 października 

2024r.w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 

– 2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz 

Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek 

Poniatowski, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

B. GOŚCINIAK zauważyła, że na dzisiejszej sesji radni podjęli uchwały w sprawie 

podniesienia stawek podatków. Dopiero się uczy pracy w samorządzie i jakie było jej 

zdumienie, kiedy okazało się iż propozycja radnych dotycząca podniesienia stawek 
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podatkowych, była wyższa niż propozycja Urzędu. To radni chcą wyższych podatków. Każda 

gmina potrzebuje pieniędzy. Kwota podniesienia stawek jest znaczna, bo to będzie 500.000 zł 

więcej. Przypomniała, że od 2009 r. w Polsce funkcjonuje Fundusz Sołecki i gminy, które 

przystąpiły do Funduszu, otrzymują co najmniej 20 % zwrotu tego co dadzą na wioski. 

Dotychczas nie było chęci wejścia w Fundusz Sołecki. Do 31 marca konieczne jest podjęcie 

decyzji, czy chcemy przystąpić do tego Funduszu. Można zdobywać fundusze podnosząc 

podatki. Zdziwienie jej było także, że słyszy od drobnych przedsiębiorców, że im ciężko, że 

nie mają pieniędzy, że opłaty coraz wyższe. Jako klient też za to płaci. Nagle okazuje się, że 

wcale nie jest tak źle – słyszy z ust przedsiębiorcy, który także ma prywatny biznes, że można 

te podatki jeszcze podnieść. Możemy podnosić podatki, ale dlaczego rezygnujemy co najmniej 

z tych 20 % ? Biedniejsze gminy dostają nawet 40 % zwrotu. Dlaczego tego nie ma? 

Podejrzewa, że nasza wiedza jest zbyt mała. Po drugie pracy trochę więcej będą mieli 

urzędnicy. Czy będą mieli za to wyższe wynagrodzenie – pewnie nie, bo to gdzieś się rozmyje 

w ogólnym natłoku zajęć. Ale jeszcze raz apeluje, żeby podjąć tę decyzję. Ktoś mówił, że radni 

nie mają na to wpływu, że to wina sołtysów. Poinformowała, że jeśli Rada wyrazi zgodę na 

Fundusz Sołecki, to uchwała ma zastosowanie na kolejne lata. Jeśli natomiast Rada nie 

podejmie takiej uchwały, nie wyrazi zgody, wtedy ta uchwała obejmuje tylko jeden rok. 

Ostatnio mówiono, że nie ma Funduszu Sołeckiego w Gminie. Kolejną decyzję radni będą 

podejmować w marcu i wtedy można zdecydować się na Fundusz Sołecki – są szanse 

dodatkowych pieniędzy dla gminy. Poza tym w każdym projekcie unijnym są dodatkowe 

punkty za udział w Funduszu Sołeckim. Próbowała o tym rozmawiać, ale nie udaje jej się 

dotrzeć, dlatego mówi o tym publicznie. Żeby była świadomość, że są pieniądze, które można 

w miarę łatwo pozyskać. Poza tym mieszkańcy wtedy decydują na co te środki wydać. Nie ktoś 

z góry, nie sam sołtys, nie rada sołecka, tylko mieszkańcy poprzez zebranie wiejskie, które jest 

nadrzędnym organem na wsi. Wtedy też nikt sołtysowi nie zarzuci, że zrobił to czy tamto. To 

uczy odpowiedzialności. Uczmy się korzystać z tego, co jest na wyciągnięcie ręki i nie 

wstydźmy się powiedzieć – ja tego nie wiem. Mamy praw czegoś nie wiedzieć, ale pytajmy. 

Pomóżmy, żeby w tej Gminie były pieniądze – uczmy się nawzajem od siebie. Można podnieść 

podatek, ale jak się kolejne firmy zamkną? Żyje z podatków i się martwi się głównie                       

o przedsiębiorców. Bo jak oni nie zapłacą podatku, to nie będzie na jej wypłatę, nie mówiąc      

o dietach radnych. Dlatego prosi, żeby wziąć pod uwagę ten Fundusz Sołecki na przyszły rok, 

bo to są środki po które można sięgnąć. Jeżeli będzie trzeba jakiegoś szkolenia, tłumaczenia – 

ma plik materiałów i dostęp do osób, które się na tym znają. Sąsiednie gminy mają Fundusz, 

korzystają i są zadowoleni. Podnoszenie podatków to nie jest droga.  
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PRZEWODNICZĄCY zauważył, że nie będzie dyskutował z r.Gościniak i odpowiadał na 

zarzuty że jesteśmy może mało kompatybilni, ale  zawsze staraliśmy się funkcjonować                 

w ramach samorządu. Samorządem wiejskim jest cała społeczności, potem jest rada sołecka        

i sołtys i opierając się na ich opinii podejmowano decyzje dotyczące Funduszu Sołeckiego. 

Informacje o tym sołtysi mieli i podejmowali decyzje w tej sprawie. Natomiast co do wielkości 

budżetu, to radna Gościniak jest nową radną i może nie wiedzieć iż w ubiegłym roku nie 

podniesiono żądnych podatków. W tym roku stwierdzono, że nasze stawki podatków są 

jednymi z najniższych w okolicy, dlatego żeby je wyrównać, zostały podniesione. Rozmawiano 

też o tym, że jeśli podniesiemy stawki, to w przyszłym roku już nie będzie dużej podwyżki, 

tylko taka by utrzymać średnie wielkości tych stawek. 

B. GOŚCINIAK stwierdziła, że rozumie iż są podwyżki, ale mówi się iż wszędzie jest niżej niż 

u nas. Porównywała Kobylin z Gminą Zduny, gdzie te podatki są niższe. 

PRZEWODNICZĄCY podkreślił, że jedna jest Gmina Kobylin, osobno są gminy Zduny, 

Rozdrażew, Pępowo, Jutrosin. Można porównywać wiele stawek, ale średnio stawki te stawki 

były wyższe. 

G. KRECZMER powiedział, że czuje się wywołany przez radną Gościniak do odpowiedzi. 

Prowadzi działalność i płaci podatek. Ten podatek jest duży, ale nie tak duży jak w innych 

gminach – radnym napisano w materiałach iż w Koźminie Wlkp. przed podwyżką było 31 zł, 

my po podwyżce mamy 27,70 zł. Krotoszyn tak samo. Burmistrz zaproponował podwyżkę 

stawek o 12 % . Po analizie podwyżek w innych gminach, zaproponowano zwiększenie. Gmina 

Zduny zaplanowała podwyżkę 15 %, tak samo Krotoszyn i Koźmin Wlkp. Dlatego też tyle 

przyjęliśmy. I tak nasze stawki będą niższe, bo już po podwyżce są niższe niż w Krotoszynie 

czy Koźminie Wlkp. przed podwyżką. Burmistrz zgłosił propozycje, radni podjęli swoją 

decyzję. Mamy i tak niższe podatki niż inne gminy. Prowadzi działalność i płaci duży podatek, 

bo jego podatek roczny z 10 arów działki i 68m2 sklepu wynosi tyle ile za 12-hektorowe 

gospodarstwo rolne. Tym bardziej iż GUS podał cenę kwintala żyta i podatek rolny będzie 

niższy niż w ubiegłym roku. Skąd te pieniądze brać? A radna powiedziała na posiedzeniu 

komisji, że 500.000 zł to żadne pieniądze dla Gminy.  

B. GOŚCINIAK zwróciła uwagę, że nie wie ile jest wydawane na wsie, ale ta niższa kwota 

20% to już cos jest. 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że te 20% jest od kwoty jaka jest przyjęta na Fundusz 

Sołecki. Chodzi o to, żeby wszyscy byli świadomi iż od naszego budżetu, który wynosi 

powiedzmy 50.000.000, nie będziemy mieli 20% zwrotu. Zwrot będzie liczony od kwoty 

przeznaczonej na Fundusz Sołecki. Zapytał Skarbnik, jakiej wielkości byłby Fundusz Sołecki. 
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SKARBNIK stwierdziła, że są określone kwoty bazowe i analizując wydatki na sołectwa             

w 2023 roku, to hipotetycznie wartość Funduszu sołeckiego byłaby niższa niż to, co wydaliśmy 

na sołectwa po wszystkich wnioskach i po wszystkich przeliczeniach. Rozumie temat zwrotu, 

ale to są zupełnie inne zasady rozliczania i do tego przymierzmy się  w marcu bo teraz ta 

dyskusja nie ma sensu. W marcu przyszłego roku radni będą podejmować decyzje i wtedy 

można o tym rozmawiać – będą nowe kwoty bazowe, liczba mieszkańców będzie inaczej 

ustalana i wtedy można rzeczowo i konkretnie rozmawiać.  

PRZEWODNICZĄCY podkreślił, że rozumie to wszystko, tylko nie chce by słuchacze odnieśli 

wrażenie iż o te 20 % będzie więcej w budżecie ogólnym. To tylko środki związane                          

z Funduszem Sołeckim. 

Sołtys Kuklinowa WŁADYSŁAW KONIECZNY zwrócił się dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg WIOLETTY ZIELICHOWSKIEJ. Poinformował, że otrzymał pismo z Urzędu 

Miejskiego odpowiadające na pismo mieszkańców Kuklinowa w sprawie przystanku dla MZK. 

W związku z potrzebą prawidłowego usytuowania przystanku autobusowego przy drodze 

powiatowej w Kuklinowie, Urząd zwróci się z prośbą do Powiatowego Zarządu Dróg                    

w Krotoszynie o przybycie do wskazanego miejsca w celu ustalenia i zaopiniowania miejsca 

postoju autobusów. Opinia właściciela drogi pozwoli na podjęcie działań związanych                     

z organizacją postoju autobusów. W tym celu Gmina musi uzyskać wymagane zgody oraz 

podjąć stosowne uchwały.  

Nawiązał do drogi prowadzącej od skrzyżowania w Kuklinowie w kierunku dworca i Rojewa. 

W ubiegłym roku wyremontowano i wybudowano chodnik przy tej drodze. Jeszcze poprzedni 

dyrektor PZD - Krzysztof Jelinowski słusznie zauważył, że droga ma bardzo zniszczone 

pobocza i należałoby je uzupełnić, żeby uniknąć dalszego niszczenia tej drogi. Do tej pory nic 

w tym kierunku nie zostało zrobione Zbliża się już zima, więc te pobocza zostaną jeszcze 

bardziej zniszczone. 

Dziury porobiły się też na drodze do Staregogrodu. Do szkoły dziury zostały polepione, 

natomiast dalej nic w tym kierunku nie zrobiono. 

Chodzi o to, że jeśli nie naprawi się w tym roku, to po zimie dziury będą kilka razy większe. 

Należy zapobiec przyszłemu zniszczeniu. Jeśli teraz się naprawi, to w przyszłym roku będzie 

mniej do remontu. 

Sołtys Rzemiechowa JANUSZ POSPIECH zwrócił uwagę na drogę powiatową do 

Rzemiechowa – na moście zrobił się uskok. Poprosił dyrektor PZD o interwencje. Już od kilku 

lat ten temat jest podejmowany. 
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A.WAJDLEJT zauważył, że na ul. 3 Maja przy szkole rosną kasztanowce, których gałęzie 

dotykają sieci przesyłu energii. Poprosił, by zająć się tym tematem – jest niebezpiecznie 

podczas dużego wiatru i opadów następują przepięcia. 

Ł. JARUS zwrócił się do dyrektor PZD z prośbą aby zająć się sprawą zarwanego przepustu             

i chodnika w Zalesiu Małym przy posesji nr 41. Już miesiąc jest wyrwa na 1,5 m. Dziura jest 

ogrodzona, ale ten stan trwa długo i stwarza duże zagrożenie, dlatego należałoby się tym zająć. 

G. KRECZMER zwrócił się do dyrektor PZD nawiązując do tematu braku przejścia dla 

pieszych na drodze powiatowej w Łagiewnikach. Przy tej drodze, krzyżującej się z drogą 

gminną, jest przystanek autobusowy na który przychodzi 16 dzieci. Teren jest już oświetlony, 

brakuje tylko wyznaczonego przejścia. 

 Ponadto przy drodze od przystanku przy blokach chodnik jest wyższy niż ogródki działkowe. 

Deszcze podmyły chodnik, który teraz osuwa się w kierunku tych ogródków. Poprosił                    

o naprawę. 

Dyrektor PZD WIOLETA ZIELICHOWSKA powiedziała, że zapisała wszystkie uwagi. 

Pamięta o Łagiewnikach, ale w pierwszej kolejności musi zostać opracowany projekt 

organizacji ruchu zatwierdzony przez organ zarządzający ruchem. Dopiero później można 

wprowadzić oznakowanie pionowe i poziome. 

Poprosiła też o zgłaszanie spraw, których realizacje obiecał jej poprzednik – nie otrzymała 

żadnych informacji na ten temat. Jeżeli jakieś zadania od 2 lat nie były zrobione, prosi je 

zgłaszać na bieżąco. Dyrektor i pracownicy PZD są do dyspozycji cały miesiąc, nie tylko na 

sesji. Jeżeli jakieś zadanie nie zostało zrealizowane, to może TEŻ czekać w kolejce – tych 

spraw jest sporo w całym Powiecie, dużo rzeczy już udało się zrobić, ale wszystkiego  nie da 

się wykonać od razu. Wpłynęło wiele wniosków. 

M. FLAK poprosił o zwrócenie uwagi na barierki ochronne za mostem i chodnik na ul. 

Baszkowskiej. Są duże ubytki i niektóre barierki już prawie się przewracają. Poprosił by                

w przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć jakieś środki na ten cel. 

W. ZIELICHOWSKA stwierdziła, że zwróciła na to uwagę. Prawdopodobnie osuwa się skarpa. 

Złożyła już zapotrzebowanie do projekt budżetu, w zależności od tego jakie środki zostaną 

przekazane PZD w 2025 roku, będą działać. 
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11. Zakończenie. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 

9.35. 

 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

                                                                                                     Piotr Chlebowski 

   


